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نگاه روزدريچه

سازمان هدفمندي يارانه ها :
۲۰ ارديبهشت يارانه واريز مي شود

موعد واریز و برداشت دومین یارانه نقدی در سال ۹۹ اعلام شد.
یارانه نقدی اردیبهشت ماه ۹۹ ساعت ۲۴ روز شنبه مورخ ۲۰ 

اردیبهشت به حساب سرپرستان خانوار واریز می شود.
یارانه نقدی اردیبهشت ماه همانند ماه های گذشته به ازای هر 
نفر ۴۵ هزار و ۵۰۰ تومان به همراه افزایش حداقل مستمری 
خانوارهای مددجویان تحت حمایت کمیته امداد امام خمینی)ره( 
و سازمان بهزیستی کشور به حساب سر پرستان خانوارها واریز 

و قابل برداشت خواهد بود.

با صدور حکمی از سوی استاندار خوزستان ؛
مديرعامل جديد سازمان

 تاکسیرانی اهواز منصوب شد
حمیدی  آیت  خوزستان،  استاندار  سوی  از  حکمی  صدور  با 
مدیرعامل سازمان تاکسیرانی کلانشهر اهواز شد.این انتصاب 
که با پیشنهاد موسی شاعری شهردار کلانشهر اهواز و امضاء 
آیت  گرفت،  صورت  خوزستان  استاندار  شریعتی  غلامرضا 
حمیدی بعنوان مدیرعامل جدید سازمان تاکسیرانی کلانشهر 
اهواز تعیین گردید.او تا قبل از صدور این حکم، سمت معاونت 
اداره کل برنامه ریزی و بودجه شهرداری مرکزی اهواز را بر 
عهده داشته است.آیت حمیدی که دانشجوی مقطع دکتری در 
رشته مدیریت است، تاکنون مسئولیت های مختلفی همچون 
معاونت  اهواز،  شهرداری  آرامستان های  سازمان  مدیرعامل 
شهرداری منطقه ۷و معاونت سازمان زیباسازی را در سابقه دارد.

رئیس اتحاديه فروشندگان گوشت گوسفندی :
قیمت گوشت قرمز کاهش يافته است

قیمت  گفت:  گوسفندی  فروشندگان گوشت  اتحادیه  رئیس 
هر کیلوگرم گوشت گوسفندی با کاهش قیمت نسبت به ایام 
عید به ۱۰۰ هزار تومان رسید.علی اصغر ملکی اظهار کرد: بازار 
گوشت قرمز در رکود کامل به سر می برد و تقاضا بسیار ضعیف 
است.رئیس اتحادیه فروشندگان گوشت گوسفندی افزود: در 
حال حاضر به دلیل بارش هایی که با آن مواجه بودیم و وجود 
علوفه رایگان، در شهرستان ها قیمت دام تغییری نکرده و دامدار 
الزامی به فروش دام خود ندارد.ملکی با بیان اینکه از شب عید 
تاکنون قیمت میانگین حدود ۱۵ هزار تومان کاهش یافته است، 
تصریح کرد: در ایام عید هر کیلوگرم شقه گوسفندی با قیمت 
۱۱۰ هزار تومان به واحدهای صنفی تحویل داده می شد، اما در 
حال حاضر این قیمت بسته به کیفیت گوشت بین ۹۰ تا ۹۳ 
هزار تومان رسیده است و با قیمت ۱۰۰ تا ۱۰۵ هزار تومان 
گوشت  فروشندگان  اتحادیه  می دهد.رئیس  مشتری  تحویل 
گوسفندی درباره اینکه دامداران معتقدند دام با قیمت ارزان از 
آن ها خریداری می شود، بیان کرد: قطعا دام هایی که از وزن 
نرمال بیشتر پرورش یابند خواهان کمتری در بازار دارند بنابراین 

طبیعتا قیمت آن ها نسبت به سایر دام ها کمتر است.
وی درباره قیمت دام زنده گفت: قیمت هر کیلوگرم دام زنده در 

میادین حدود ۴۵ هزار تومان است.

مرکز آمار ايران :
اجاره بها 31 درصد گران شد 

متوسط افزایش اجاره بها تا ۳۱.۶ درصد برای خانوارهای که 
اجاره خود را تمدید کردند افزایش یافته است، این رقم در دو 

سال گذشته بالاترین حد رشد اجاره است.
بررسی تازه ترین آماری که مرکز آمار ایران در رابطه با شاخص 
قیمت اجاره بهای واحدهای مسکونی خانوارهای شهری منتشر 
کرد نشان می دهد که از زمستان ۱۳۹۶ تا زمستان سال گذشته 
متوسط افزایش اجاره بها بین ۱۶.۸ درصد تا ۳۱.۶ درصد متغییر 

بوده است که کمترین آن مربوط به زمستان ۱۳۹۶ می شود.
براساس این گزارش، متوسط افزایش اجاره بها برای خانوارهای 
که تمدید قرارداد داشته اند، در سال ۱۳۹۷ به ۱۷.۲ درصد در بهار، 
۲۶.۳ درصد در تابستان، ۲۵.۴ پاییز و در روندی کاهشی به ۲۱ 
درصد در زمستان می رسد. اما در سال ۱۳۹۸ اجاره بها افزایشی 
بوده و از ۲۷ درصد در بهار به ۲۷.۱ تابستان، ۳۱.۲ درصد پاییز 
و در نهایتا ۳۱.۶ درصد در زمستان می رسد. همچنین بررسی 
وضعیت اجاره بها واحدهای مسکونی در مناطق شهری بیانگر 
آن است که در زمستان سال گذشته شاخص قیمت به ۱۶۹.۳ 
رسیده که نسبت به فصل مشابه سال قبل ۴ درصد افزایش 
یافته است. در زمستان گذشته این فصل بیشترین نرخ تورم 
فصلی به استان سمنان با ۷.۷ درصد افزایش و کمترین آن 
به استان آذربایجان غربی با ۰.۶ درصد افزایش اختصاص دارد. 
درصد تغییرات شاخص قیمت اجاره بها نسبت به فصل مشابه 
سال قبل )تورم نقطه به نقطه(، ۲۲.۹ درصد است که نسبت به 

پاییز ۱۳۹۸)۲۱.۶ درصد(، ۱.۳ واحد درصد افزایش دارد.
اما بیشترین نرخ تورم نقطه به نقطه مربوط به استان لرستان با 
۳۵.۷ درصد افزایش و کمترین آن مربوط به استان آذربایجان 
غربی با ۹.۴ درصد افزایش است. به عبارتی خانوارهای استان 
میانگین کل  از  بیشتر  به طور متوسط ۱۲.۸ درصد  لرستان 
کشور و خانوارهای استان آذربایجان غربی ۱۳.۵ درصد کمتر از 

میانگین کل کشور در بخش اجاره بها هزینه کرده اند.

مديرکل راهداری خوزستان :
1۵۷ هزار مسافر جابه جا شدند

مدیرکل راهداری و حمل ونقل جاده ای خوزستان گفت: با رفع 
محدودیت تردد ناوگان حمل ونقل تاکنون ۱۵۷ هزار مسافر 
در خوزستان از طریق حمل ونقل درون و برون استانی جابه جا 
شده است.غلام عباس بهرامی نیا اظهار کرد: از زمان شیوع 
ویروس کرونا حدود ۷۵ درصد کاهش حمل ونقل مسافر داشتیم 
که پس از رفع محدودیت های تردد توسط ستاد ملی مبارزه با 
کرونا این رقم کمتر شده است.وی افزود: با رفع محدودیت 
تاکنون ۱۱۲  امسال  از ۲۲ فروردین  ناوگان حمل ونقل  تردد 
هزار و ۵۹۲ مسافر در قالب ۲۴ هزار و ۳۵۹ سفر درون استانی 
توسط اتوبوس، مینی بوس و سواری جابه جا شده است.مدیرکل 
راهداری و حمل ونقل جاده ای خوزستان بیان کرد: در این مدت 
۴۴ هزار و ۴۱۳ مسافر در قالب ۵ هزار و ۳۸۸ سفر برون استانی 

جابه جا شده اند.
ناوگان  توسط  شده  جابه جا  مسافران  کل  جمع  نیا،  بهرامی 
حمل ونقل درون و برون استانی را ۱۵۷ هزار نفر عنوان کرد و 
گفت: تعداد ۶ هزار و ۱۷۴ راننده اتوبوس، مینی بوس و سواری 

دارای کارت هوشمند در استان خوزستان مجوز فعالیت دارند.

در خوزستان ؛
1۸ نقاهتگاه آماده پذيرش

 بیماران کرونايي است
 ۱۸ گفت:  خوزستان  در  کرونا  بیماری  نقاهتگاه های  مسئول 
نقاهتگاه ویژه بیماران مبتلا به کرونا در خوزستان با مشارکت 
سپاه پاسدارن انقلاب اسلامی و دانشگاه علوم پزشکی جندی 

شاپور اهواز آماده پذیرش بیماران است.
دکتر محمد رضا صادقیان بیان کرد: هم اکنون ۱۹ نقاهتگاه در 
سطح خوزستان وجود دارد که سه مورد در اهواز شامل ۲ فعال 

و یک نیمه فعال است.
وی افزود: در سطح شهرستان ها نیز ۱۵ نقاهتگاه آماده سازی 
شده که آمادگی پذیرش بیماران را دارند ولی بیماری بستری 

نشده است.
بیمارستان  شامل  اهواز  نقاهتگاه های  داد:  ادامه  صادقیان 
نقاهتگاه  یا  تندگویان  شهید  ورزشی  باشگاه  اهواز،  طالقانی 
است.  فعال(  )نیمه  راهآهن  باشگاه  و  سلیمانی  قاسم  شهید 
و  بستری  خوزستان  نقاهتگاه های  در  بیمار   ۱۶ اکنون  هم 
تعدادی مرخص شدند.مسئول نقاهتگاه های بیماری کرونا در 
خوزستان گفت: بیماران در این مراکز از نظر بیماری زیرنظر 
قرار می گیرند و خدمات هتلینگ شامل خدمترسانی و امکانات 

رفاهی نیز به آنها ارایه می شود.
وی توضیح داد: هم اکنون حدود ۶۰۰ تخت نقاهتگاهی در 

خوزستان برای بستری بیماران مبتلا به کرونا آماده است.
سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی جندی شاپور اهواز نیز گفت: 
اولویت بستری با افرادی است که با توجه به شرایط بیماری 
امکان مرخص شدن از بیمارستان را داشتند اما امکان اینکه در 

منزل در کنار خانواده زندگی کنند وجود نداشت.
البته درخوزستان به گونه  دکتر علی احسان پور اضافه کرد: 
ای است که بیشتر افراد امکان فراهم کردن مکان را برای 
سپری کردن دوره بیماری دارند.وی از همکاری سپاه پاسداران 
انقلاب اسلامی در آماده سازی امکانات و تجهیزات و خدمات 

دهی به بیماران کرونایی تقدیرکرد.
به گفته مسئولان دانشگاه علوم پزشکی اهواز موارد ابتلا به 
بیماری کرونا از ۲۳ فروردین به بعد که برخی محدودیتهای 
اجتماعی برداشته شد به تدریج روند افزایشی داشته که افزایش 
نقش  اجتماعی  گذاری  فاصله  نکردن  رعایت  و  یابی  بیمار 

موثری داشته است.
ویروس کرونا نخستین بار در شهر ووهان چین شناسایی شد 
و تاکنون به بیش از ۲۰۰ کشور سرایت کرده است که سازمان 
بهداشت جهانی را برآن داشته تا وضعیت فوق العاده اعلام کند.

با حضور در مقابل استانداری خوزستان ؛
کارگران شهرداری کوت عبدا... 

خواستار پرداخت حقوق خود شدند
حدود ۵۰ نفر از کارگران فضای سبز شهرداری کوت عبدا... با 
حضور مقابل ساختمان استانداری خوزستان در اهواز خواستار 

پرداخت مطالبات خود شدند.
شهرداری  این  سبز  فضای  کارگران  از  یکی  حسونی  علی 
گفت: یکی از مشکلات ما در طول سال های گذشته پرداخت 
دیرهنگام حقوق است؛ این مطالبات همیشه با تاخیر چند ماهه 

پرداخت میشود.
وی ادامه داد: هنوز حقوق اسفند پارسال و فروردین گذشته 
تسویه  نیز   ۹۸ سال  سنوات  آنکه  ضمن  نکردیم  دریافت  را 
نشده است.حسونی افزود: حقوق کارگران رقم ناچیزی است 
که تاخیر در پرداخت آن در پایان هر ماه مشکلات اقتصادی 

خانواده های این قشر محروم را تشدید کرده است.
این کارگران در زمستان پارسال نیز چند مرتبه برای رسیدگی 
استانداری خوزستان حاضر  به مشکلاتشان مقابل ساختمان 
درخصوص  این  از  پیش  عبدا...  کوت  شهردار  بودند.  شده 
مشکلات کارگران فضای سبز به خبرنگار ایرنا گفته بود: یکی 
از خواسته های کارگران تسویه حساب توسط پیمانکار است؛ 
پیمانکار این تسویه حساب را ارایه می دهد اما اگر هم از این 
اقدام خودداری کرد کارگران می توانند با مراجعه به اداره کار از 
این پیمانکار شکایت کنند.نواب حاجیان سعید افزود: شهرداری 
مالی  دارای مشکلات  مانند سایر شهرداری ها  کوت عبدا... 
است؛ در سایر شهرداری ها نیز حقوق کارگران با کمی تاخیر 
پرداخت می شود. به کارگران اطمینان خاطر میدهیم که این 
حقوق ها پرداخت میشود و از این بابت نگرانی نداشته باشند. 
وی ادامه داد: باید توجه کرد که شهرداری کوت عبدا... مانند 

شهرداری سایر شهرها درآمدزا نیست.
شهردای کوت عبدا... دارای ۲۷۰ کارگر فضای سبز است.

کوت عبدا... در زمستان سال ۹۱ با ایجاد شهرستان کارون 
از شهرستان اهواز جدا شد و به عنوان مرکز این شهرستان 
استیشن،  عبدا...،  کوت  مناطق  ادغام  از  که  گرفت  قرار 
خزامی، درویشیه، شریعتی _۱، کوت نواصر، کوی منتظری، 

گاومیش آباد، گندمکار و هادی آباد ایجاد شده است.

به تشریح  انسانی سازمان محیط زیست  معاون 
آب  انتقال  تونل  پروژه  اجرای  با  مخالفت  علت 
ـ  »بن  پروژه  اجرای  با  موافقت  و  آباد  بهشت 
به طور کلی مخالف  و گفت:  پرداخت  بروجن« 

انتقال آب هستیم.
سازمان محیط زیست طی نامه ای به معاون آب 
و آبفای وزارت نیرو عملیات اجرایی پروژه تونل 
آباد را فاقد وجاهت قانونی دانسته و در  بهشت 
معاون  تجریشی  مسعود  امضای  به  که  نامه ای 
گفته  است  رسیده  سازمان  این  انسانی  محیط 
زیست  مجوز  فاقد  آباد  بهشت  تونل  که  شده 
از  اجرایی قبل  فعالیت  محیطی است و هرگونه 

کسب مجوز فاقد وجاهت قانونی است.
معاون  امضای  به   ۹۹ ماه  فرودین  در  نامه  این 
در  است  رسیده  زیست  محیط  سازمان  انسانی 
حالی که حدود ۲ ماه قبل از آن یعنی د ربهمن 
بین  انتقال  طرح  نامه ای  طی  تجریشی   ۹۸ ماه 
حوضه ای آب از زاینده رود به حوضه کارون )بن 
محیطی  زیست  ارزیابی  مشمول  را  بروجن(   _

ندانسته است.
این در حالی است که طبق قانون، کلیه طرح های 
انتقال آب بین حوضه ای در هر مقیاس، مشمول 
انجام مطالعات ارزیابی زیست محیطی هستند و 
هر دو طرح بعد از تصویب این قانون بوده است.

* ما مسئول تخصیص آب در کشور نیستیم
در  تناقض  علت  خصوص  در  تجریشی  مسعود 
تصمیم گیری درباره ارزیابی های زیست محیطی 
این طور توضیح داد که ما مسئول تخصیص آب 
می گوید  ما  به  نیرو  وزارت  و  نیستیم  کشور  در 
من می خواهم آب را از نقطه ای به نقطه دیگری 
انتقال دهم و از سازمان محیط زیست می خواهد 

که الزامات زیست محیطی آن را بررسی کند.
ما  می کنند  فکر  همه  اینکه  به  اشاره  با  وی 
)سازمان محیط زیست( می توانیم به وزارت نیرو 
بگوییم آب را از نقطه ای به نقطه دیگری نبرد، 
احداث  را  جاده  فلان  بگوییم  راه  وزارت  به  یا 

این  به  نیرو  وزارت  وقتی  داشت:  اظهار  نکند. 
جمع بندی برسد که در فلان نقطه احتیاج دارد 
دو  زیست  سازمان محیط  در  ما  برساند  آب  که 
اجرای  ابتدا ضرورت  در  می دهیم،  انجام  را  کار 
پروژه را بررسی می کنیم و بعد از آن می بینیم که 
چه جایگزینی دارد و براساس آن الزامات زیست 

محیطی پروژه و گزینه برتر را اعلام می کنیم.
* وزارت نیرو مصر به اجرای این دو پروژه هست

با  زیست  محیط  سازمان  انسانی  محیط  معاون 
»بهشت  و  بروجن«  »بن  پروژه  دو  اینکه  بیان 
گفته  نیرو  وزارت  که  هستند  پروژه هایی  آباد« 
که  کرده  اعلام  و  است  آن  اجرای  به  مصر 
کرده  جا  به  جا  را  پروژه  دو  این  تخصیص های 
می خواهم  است  گفته  مثال  برای  گفت:  است، 
بعضی از حجم آب مورد نیاز را از خرسان ببرم 
و بعضی را از بهشت آباد، ما نمی توانیم به آنها 
بگوییم چرا این تصمیم گیری را کرده اید، ما در 

این جایگاه نیستیم.
وی ادامه داد: شورای امنیت ملی، شورای عالی 
سهیم  تصمیم گیری  این  در  نیرو  وزارت  و  آب 
امکان  نمی خواست  نیرو  وزارت  اگر  و  هستند 
تصمیمی  چنین  دیگر  مرجع  دو  آن  نداشت 

بگیرند.
زیست  محیط  سازمان  کرد:  تاکید  تجریشی 

زنجیره  وارد  وقتی  ناظر  دستگاه  عنوان  به 
قرار  اگر  کند  اعلام  که  می شود  تصمیم گیری 
است آب بهشت آباد را وزارت نیرو منتقل کند، 
این وزارتخانه اعلام کند که چه گزینه هایی برای 
انتقال  این  تونل  با  می خواهد  دارد،  انتقال  این 
یا می خواهد سد  پمپاژ  یا  لوله  یا  انجام دهید  را 
آنها می خواهد  از  زیست  واقع محیط  در  بسازد، 
گزارش کارشناسی خود را ارائه کند و ما بر طبق 
را  آن  اثرات و خسارت های زیست محیطی  آن 

بررسی کنیم.
وی با اشاره به اینکه در حال حاضر هیچ گزارشی از 
»بهشت آباد« به محیط زیست نرسیده است گفت: 
ما به عنوان دستگاه ناظر تنها می توانیم اعلام کنیم 
که با انتقال از طریق تونل مخالفیم ولی نمی توانیم 
به وزارتخانه ای که مسئول آب کشور است بگوییم 

چرا می خواهید آب را انتقال دهید.
بیان  با  زیست  محیط  سازمان  انسانی  معاون 
اینکه وزارت نیرو شفاف اعلام نمی کند که چه 
یک  پشت  همیشه  و  می کند  دنبال  را  طرحی 
پشت  مثال  برای  می شود،  قائم  دیگر  ارگان 
داشت:  ابراز  می شود  قائم  ملی  امنیت  شورای 
این در حالی است که شورای امنیت ملی بدون 
اجازه وزارت نیرو نمی تواند تصمیم گیری کند یا 
می گویند محیط زیست مخالفت کرده است در 

حالی که اگر وزارت نیرو متقاضی نباشد محیط 
زیست بررسی انجام نمی دهد.

وی اظهار داشت: در هر دوی این پروژه باید به 
گردیم چه کسی مجوز تخصیص  باز  آن  ریشه 
داده است، که وزارت نیرو بوده و چه کسی گفته 
آب را به این علت ها می خواهم انتقال دهم، باید 
از وزارت نیرو پرسیده شود چرا اصرار به انتقال 
آب دارد آیا جای صرفه جویی در اصفهان وجود 
نداشته؟ اصفهان چه مشکلاتی دارد؟ دلیل انتقال 

آب به رفسنجان و کرمان چیست؟
تجریشی در پاسخ به این شائبه که علت موافقت 
محیط زیست با پروژه بن بروجن را پیشرفت ۷۰ 
پروژه هایی  درباره  گفت:  دانسته اند  آن  درصدی 
که بدون مجوز زیست محیطی ساخته شده باشد 
در سال ۹۵ و۹۶ دولت تصمیم گرفت که تعیین 
تکلیف شوند و سه معاون رئیس جمهور در این 
باره تصمیم بگیرند، چون در صورت عدم ادامه 
آنجا  در  می شود  وارد  کشور  به  خسارت  پروژه 
محیط زیست الزامات زیست محیطی آن را برای 

ادامه پروژه اعلام می کنیم.
محیط  که  پروژه هایی  از  بسیاری  با  گذشته  در 
زیست مخالفت کرده است، قوه قضائیه ورود پیدا 

کرده است
وی افزود: بنابراین درباره این پروژه ها در دولت 
تصمیم گیری می شود و نکته جالب این است که 
محیط  سازمان  وقتی  پروژه ها  این  از  بسیاری 
نکرده  آنها مجوز صادر  برای  در گذشته  زیست 
بود با موافقت قوه قضائیه مواجه شدند یعنی قوه 
قضائیه در دوره گذشته به محیط زیست شکایت 
و  کردید  متوقف  را  پروژه  چرا  که  است  کرده 
بنابراین  گفت:  تجریشی  یابد.  ادامه  حتما  باید 
اگر پروژه ای پیشرفت فیزیکی نداشته باشد و از 
سوی دستگاه مجری اعلام شود که تنها یک راه 
حل دارد ما تنها می توانیم بر نحوه انتقال نظارت 
کنیم، ما به عنوان سازمان محیط زیست با انتقال 

آب مخالفیم.

وزیر راه و شهرسازی با اشاره به اینکه عملیات ساخت مسکن ملی 
فرهنگیان به طول انجامید، گفت: وزارت راه، اولویت را تشخیص 

درست جامعه هدف و متقاضیان واجد شرایط قرار داده است.
واحد  در مراسم کلنگ زنی ۱۴ هزار و ۵۶۴ هزار  محمد اسلامی 
نهاد  در  کنفرانس  ویدئو  صورت  به  که  فرهنگیان  ملی  مسکن 
ریاست جمهوری برگزار شد، گفت: از معاون اول رئیس جمهوری 
که حامی طرح های توسعه ای و زمینه سازی برای خانه دار شدن 

مردم هستند تشکر می کنم.
وی گفت: در تفاهم نامه ای که پاییز سال گذشته بین وزارت راه 
و شهرسازی و وزارت آموزش و پرورش به امضا رسید، مهمترین 
برای  ویژه  به  مسکن  پایدار  تولید  جریان  به  ما  رویکرد  بخش، 

معلمان است.
اینکه هدف ما پروژه های موقت مسکن نیست  بیان  با  اسلامی 
گفت:در این دولت جریانی را پایه گذاری کردیم تا در دولت های 
تولید  شدن  عملیاتی  یابد؛  ادامه  مسکن  تولید  جریان  نیز  بعدی 
مسکن ملی، جریانی است که در تعاملی دو طرفه بین نهادهای 
مختلف به پیش خواهد رفت و امروز این تعامل بین وزارت راه و 

شهرسازی با وزارت آموزش و پرورش ایجاد شده است.

وی با بیان اینکه با تعامل دو طرفه با وزارت آموزش و پرورش و 
آزادسازی اراضی مازاد وزارت آموزش و پرورش سهم به سزایی 
در ارتقای معیشت و منزلت معلمان ایجاد شد گفت: هدف اقدامات 
ها،  و سازمان  ها  وزارتخانه  با  تعامل  در  و شهرسازی  راه  وزارت 

تحرک بخشیدن به بازار تولید مسکن است. 
وزیر راه و شهرسازی با بیان اینکه ممکن است سوال این باشد 
که چرا اجرای تفاهمنامه ها به طول انجامید، گفت: اولویت برای 
وزارت راه و شهرسازی، شناسایی دقیق واجدان شرایط بوده است 

که در سطح کشور انجام شد.
وی توضیح داد: معتقد هستیم که چنانچه متقاضیان واجد شرایط و 
جامعه هدف دریافت مسکن در شهرهای گوناگون دقیق شناسایی 
نشوند، سرمایه گذاری های انجام شده و در دست انجام برای این 
جامعه، در سمت و سوی مناسب خود به جریان نمی افتد به همین 
منظور، شناسایی دقیق جامعه هدف، اندکی زمان بر شد. وزیر راه 
و شهرسازی تاکید کرد: انطباق جامعه هدف با پروژه های تعریف 

شده در احداث مسکن فرهنگیان مورد توجه و تاکید بوده است.
در این مراسم، ساخت مسکن ملی فرهنگیان، در استان تهران و 
شهر جدید پرند ۵۰۰ واحد، در استان فارس برای شهرهای قیر، 

پاسارگاد و شهر جدید صدرا در مجموع یک هزار و ۱۲۰ واحد و در 
استان خوزستان برای شهرهای دزفول، خرمشهر، شوشتر، بهبهان، 
رامشیر، شهر جدید شیرین شهر و شهر جدید رامین یک هزار و 
سهند  جدید  شهر  برای  شرقی  آذربایجان  استان  در  واحد،   ۸۴۰
۱۰۰۰ واحد، در استان اصفهان برای شهر جدید فولادشهر ۳۰۰۰ 
یاسوج،  شهرهای  برای  بویراحمد  و  کهگیلویه  استان  در  و  واحد 
دهدشت، گچساران و باشت از محل اراضی آموزش و پرورش در 

مجموع ۷۲۱ واحد آغاز شد.

مالی  محاسبات  در  داشت:  اظهار  سرمایه  بازار  کارشناس  یک 
معکوس به اعداد و ارقام ۲۰۰ درصدی در نرخ تورم برای سال ۹۹ 
و دلار ۲۵ هزار تومانی رسیدیم. در این صورت است که بازدهی 
بازار سرمایه با سایر ارزش های اقتصادی هم سطح می شود البته 

تاکید می کنم که این محاسات عددی و کاغذی است.
فردین آقابزرگی درباره میزان ورود نقدینگی به بازار سرمایه اظهار 
بازار  داشت: حدود ۲۷ هزار میلیارد تومان در ۲۴ روز کاری وارد 
سرمایه شده است که این حجم به میزان تمام نقدینگی است که 

در سال گذشته وارد بازار سرمایه شده است.
است که  بازاری  تنها  بورس  داشت که  توجه  با  تاکید کرد:  وی 
ایجاد تورم در آن بدون احتساب آثار روانی ایجاد شده، وضعیت 
و  ارز  نرخ  نوسان  اندازه  به  را  اقتصادی  بنگاه ها  یک  اقتصادی 
سرمایه  بازار  واقع  در  نمی دهد.  قرار  تاثیر  تحت  بانکی  سپرده 
آن  از  می توان  گردش  در  سرمایه  برای  که  است  فرصت  یک 

استفاده کرد.
خطر  آیا  که  سوال  این  به  پاسخ  در  سرمایه  بازار  کارشناس  این 
ریزش سهام و تکرار تجربه تلخ موسسات مالی و اعتباری برای 
با توجه به عمقی  سرمایه های مردم در بورس وجود دارد، گفت: 
را  اتفاق که آن  این  ایجاد شد،  بازار  که در یک سال گذشته در 

ریزش  و  ناگهانی  صورت  به  می دانیم  خطر  و  ریزش  عنوان  به 
یک باره ای انجام نمی شود اما معتقدم مسلما اصلاح قیمت باید در 

بورس اتفاق بیفتد. 
بورس  به  علاقه مندی  پدیده  این  عده ای  داد:  ادامه  آقابزرگی 
اقتصادی  پیشرفته  کشورهای  در  سهام داری  نفوذ  ضریب  با  را 
نفوذ  ضریب  درصد   ۶۰ کشور  این  در  که  آمریکا  مانند 
باید  که  صورتی  در  می کنند،  مقایسه  دارد،  وجود  سهام داری 
این  با  ایران  بورس  انعطاف پذیری  میزان  به  مقایسه ها  این  در 

باشیم.  داشته  توجه  کشورها 
وی افزود: در حالی با کاهش جزئی قیمت نفت، بورس های جهانی 
ایران وضعیت برعکس می شود  بازار سرمایه  جابه جا می شوند در 
به طوری که با کاهش ۴۰ درصد قیمت نفت شاخص بورس ایران 
بالا می رود. در شرایطی که تمام شرکت های نفتی و پالایشی از 

این تغییرات متضرر شده اند. 
و  شده  انجام  مطالعات  به  اشاره  با  سرمایه  بازار  کارشناس  این 
مالی  مهندسی  محاسبات  انجام  با  گذشته  سال   ۵ روند  بررسی 
معکوس اظهار داشت: در مطالعاتی نرخ تورم، بازدهی بازار سرمایه 
گذشته  سال   ۵ در  را  ارز  بازار  بازدهی  و  منتخب  شرکت   ۵۰ با 
بررسی کردیم و مشاهده شد که در این مدت بازدهی بازار سرمایه 

به شدت افزایش یافته است اما اصول اقتصاد می گوید تمام این 
بازدهی ها و ارزش های اقتصادی همسطح هم حرکت می کنند.

وی با بیان اینکه با یک مهندسی مالی معکوس محاسبات انجام 
دادیم تا دلایل را بررسی کنیم، گفت: اولین دلیل بحث انتظارات 
چشم  و  شده  متفاوت  گذشته  آمار  با  شدت  به  که  است  تورمی 
اندازه تورم بالاتر از اعداد ۲۰ الی ۳۰ درصدی که بانک مرکزی 
اعلام می کند محاسبه شد. از سوی دیگر این محاسبات نرخ دلار 
را هم بسیار بالاتر از عددی که امروز در بازار معامله می شود به 

تصویر کشید.
آقابزرگی تاکید کرد: در این محاسبات مالی معکوس به اعداد و 
ارقام ۲۰۰ درصدی در نرخ تورم برای سال ۹۹ و دلار ۲۵ هزار 
با  بازار سرمایه  بازدهی  تومانی رسیدیم. در این صورت است که 
سایر ارزش های اقتصادی هم سطح می شود البته تاکید می کنم که 

این محاسات عددی و کاغذی است. 
وی درباره ریزش شاخص اظهار داشت: در هر صورت حتما باید 
اصلاح قیمت بر روی بازار صورت بگیرد و تنها دلیل منطقی برای 
این هیجان صرفا جذب نقدینگی و نبود بازارهای موازی و تبلیغات 
گسترده و بی سابقه در چهل سال گذشته برای سرمایه گذاری در 

بورس است.

یک مقام مسئول در صنعت خودروسازی، از نهایی شدن فرمول 
جدید قیمت گذاری خودرو خبر داد و گفت: قیمت تمام شده به علاوه 
بهره وری۷۰درصدی(،  به  تولیدکننده)منوط  حداکثر ۵ درصد سود 

نرخ نهایی هر خودرو است.
یک مقام مسئول در صنعت خودرو با تشریح جزئیات جلسه ستاد 
در جلسه  گذاری خودرو گفت:  قیمت  مورد شیوه  در  بازار  تنظیم 
تعیین  برای  رقابت  شورای  با  حمایت  سازمان  بازار،  ستادتنظیم 
فرمول جدید قیمت گذاری خودرو، توافق کردند که بر این اساس، 
قیمت مصرف کننده هر خودرو با توجه به فرمول »قیمت تمام شده 
به علاوه حداکثر ۵ درصد سود تولیدکننده« محاسبه خواهد شد؛ اما 
لحاظ کردن سود حداکثری منوط به رعایت بهره وری ۷۰ درصدی 

در خطوط تولید خودرو است.

وی افزود: در واقع، در گذشته نیز شورای رقابت بر اساس فرمولی 
و  ارزبری  میزان  همچون  فاکتورهایی  از  متشکل  که  مشخص 
و  دستمزد  هزینه های  مرکزی،  بانک  اعلامی  تورم  نرخ  ارز،  نرخ 
مواد اولیه و نهاده های تولید بود، نسبت به تعیین قیمت تمام شده 
به شکلی  فرمول  این  نیز،  اکنون  که هم  اقدام می کرد  خودروها 
اساس  بر  شده  تمام  قیمت  شامل  مصرف کننده  قیمت  که  است 
حداکثر  علاوه  به  حمایت  سازمان  و  رقابت  شورای  محاسبات 
تنها  مسئول،  مقام  این  گفته  است.به  تولیدکننده  سود  درصد   ۵
خودروسازانی سود ۵ درصدی را دریافت خواهند کرد که بهره وری 
خط تولید خودروی مربوطه آنها، ۷۰ درصد باشد و به تناسب آن، 
اگر بهره وری کاهش یابد، سود تولیدکننده نیز تقلیل خواهد یافت.

وی افزود: شش عامل تیراژ خودرو، ارتقای کیفیت، کاهش تعهدات 
در  باید  ماه  هر  سازان  قطعه  از  حمایت  و  داخلی سازی  مشتری، 

گزارشی از سوی خودروسازان به ستاد تنظیم بازار ارائه شود.

معاون سازمان محیط زيست :

پروژه تونل بهشت آباد غيرقانونی است!

وزير راه و شهرسازی :

اولويت اصلي شناخت متقاضیان واقعی مسکن است

کارشناس بازار سرمايه :

بازدهی بورس با دلار ۲۵ هزار تومانی توجیه پذير می شود

يک مقام مسئول : فرمول نرخ گذاری خودرو نهايی شد

آگهی موضوع ماده3 قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی

نظــر بــه اینکــه در اجــرای قانــون تعییــن تکلیــف وضعیت 
 ثبتــي اراضــي و ســاختمانهاي فاقد ســند رســمي برابــر راي

۳۳۶۲-۱۳۹۸ مــورخ ۹۸/۱۱/۲۸ تصرفات آقاي عبدالرضا نژاد حمد 
اشــرفي  شماره شناســنامه ۳ صادره از خرمشهر فرزند احمد داراي 
کدملي شماره ۱۸۲۹۸۰۸۸۳۴ نسبت به ششدانگ یک باب ساختمان 
به مساحت ۱۲۰ متر مربع در قسمتی از ششدانگ پلاک ۲۶۹۲/۲۰ 
در بخش ۲ اهواز اخبارخروجي بنام محمد نیســي برابر ماده ۳ قانون 
 مزبور مراتب در دو نوبت به فاصله پانزده روز جهت اطلاع عموم آگهی 
می گردد تا هر کس نســبت به تصرفات مفروزه و مالکیت ایشــان 
اعتراض داشــته باشد از تاریخ انتشار نوبت اول این آگهی بمدت دو 
ماه اعتراض خود را مستقیما به اداره ثبت اسناد و املاک اهواز تسلیم 
و رسید دریافت نمایند و معترض مکلف است ظرف مدت یک ماه از 
تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست به مقامات قضایی تقدیم و گواهی 
تقدیم دادخواســت اخذ و به اداره ثبت محل تحویل نمایند. بدیهي 
اســت در صورت عدم وصول اعتراض در موعد مقرر اداره ثبت برابر 

مقررات اقدام به صدور سند مالکیت خواهد نمود.

نصرت اله
 كفیل اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه دو اهواز

تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۳۹۹/۰۱/۳۱ 
تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۳۹۹/۰۲/۱۶
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